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Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta Woclawek

Odpowiadajqc na interpelacjg migdzysesyjnqw sprawie naprawy chodnika na mosde stalowym
im' Marszalka Edwarda Rydza Smiglego, upzejmie informujg, ze uszkodzony chodnik zostal wylqczony
z ruchu. Nie zagraza wiec bezpieczefistwu ani pieszych i rowezyst6w.

Wptywa jednak na zmniejszenie pzepustowo6ci tego ruchu o polowg. W zwiqzku z tym zostala
zlecona dokumentacja projektowo kosztorysowa na pzebudowg mostu w zakresle uszkodzonego
chodnika, Obecnie oczekujemy na uzyskanie prawa dysponowanii gruntem od W6d polskich. po je[o
uzyskaniu wystqpimy o decyzjg pozwolenie na budowg.

Kolejnym krokiem bgdzie wylonienie wykonawcy ipzystqpienie do robot.
W sprawie usuwania chwastow z wiadukt6w polecg MZIDiT we Woclawku czgstsze kontrole i usuwanie
dziko rosnqcej ro6linno6ci.
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Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta,
2. WydzialOrganizacyjno-prawny
3. ala


